
 

 

 

 )قابضت( انشرق انعربي نهتطىير والاضتثًاراثشركت   

  شركت يطاهًت عايت يذذودة 

 انًانيت انًردهيت انًختصرة )غير يذققت(  انقىائى

 2024دسيراٌ  30     
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 )قابضت( انشرق انعربي نهتطىير والاضتثًاراثشركت 

  شركت يطاهًت عايت يذذودة

 

 ـــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــ

 

 

 

 

 

 

 صفحح 

  

 2 اٌّا١ٌح اٌّسح١ٍح اٌّخرصسج اٌمٛائُ ِساجؼح حٛيذمس٠س  -

  

 3  ح١ٍاٌّسح اٌّسوص اٌّاٌٟ لائّح -

  

 4 حاٌّسح١ٍ اٌدخً لائّح -

  

 5 حاٌّسح١ٍ اٌشاًِ اٌدخً لائّح -

  

 6 حاٌّسح١ٍ اٌٍّى١حاٌرغ١ساخ فٟ حمٛق  لائّح -

  

 7 حاٌّسح١ٍ اٌردفماخ إٌمد٠ح لائّح -

  

 9 - 8     اٌّسح١ٍح اٌّخرصسج اٌّا١ٌح اٌمٛائُإ٠ضاحاخ حٛي  -
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 )قابضت( شركت انشرق انعربي نهتطىير والاضتثًاراث

  شركت يطاهًت عايت يذذودة

 2024دسيراٌ  30كًا في  تانًردهي انًركس انًاني قائًت
 

  )بانذيُار الأردَي( 

 ــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــ
 

 

 

 حص٠ساْ 30  

 2024  

 )غ١س ِدلمح(

وأْٛ الأٚي  31

2023  

 )ِدلمح(

    انًىجىداث

    انًىجىداث غير انًتذاونت

 335,406  335,406   ذُِ جٙاخ ذاخ ػلالح ِد٠ٕح

 224,671  205,082   اٌدخً اٌشاًِ لائّحِٛجٛ اخ ِا١ٌح تاٌم١ّح اٌؼا ٌح ِٓ خلاي 

 560,077  540,488   يجًىع انًىجىداث غير انًتذاونت
    

    انًىجىداث انًتذاونت

 10,018  10,018   ذُِ ٚأزصدج ِد٠ٕح أخسٜ 

 1,662  2,791   إٌمد ِٚا فٟ حىّٗ

 11,680  12,809   انًتذاونتيجًىع انًىجىداث 

 571,757  553,297   يجًىع انًىجىداث
    

    وانًطهىباث  نًهكيتدقىق ا

    هكيتدقىق انً

 500,000  500,000   تٗ ٚاٌّدفٛع زأض اٌّاي اٌّصسح

 28,721  28,721   احر١اطٟ إجثازٞ

 57,442  57,442   احر١اطٟ اخر١ازٞ 

 ( 396,083) (394,938)  اٌرغ١س اٌّرساوُ فٟ اٌم١ّح اٌؼا ٌح ٌٍّٛجٛ اخ اٌّا١ٌح 

 129,403  110,798   أزتاح ِسحٍح

 319,483  302,023   هكيتدقىق انًصافي 
    

    انًطهىباث

    انًطهىباث غير انًتذاونت

 240,114  240,114    ائٕحذُِ جٙاخ ذاخ ػلالح 
    

    انًطهىباث انًتذاونت

 12,160  11,160   أزصدج  ائٕح أخسٜذُِ ٚ

 252,274  251,274   يجًىع انًطهىباث

 571,757  553,297   هكيت وانًطهىباثيجًىع دقىق انً
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 اٌّا١ٌح اٌّسح١ٍح اٌّخرصسج ٚذمسأ ِغ ذمس٠س اٌّساجؼح اٌّسفك" اٌمٛائُصءاً ِٓ ٘رٖ ( ذشىً ج4( إٌٝ زلُ )1"إْ الإ٠ضاحاخ اٌّسفمح ِٓ زلُ )
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 )قابضت( شركت انشرق انعربي نهتطىير والاضتثًاراث

  شركت يطاهًت عايت يذذودة

  2024دسيراٌ  30أشهر انًُتهيت في  نهطتت تانًردهي انذخم قائًت

 
  )بانذيُار الأردَي( 

 ــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــ
 

 
 ٌٍعرح أشٙس إٌّر١ٙح فٟ  شٙس إٌّر١ٙح فٟ أٌٍثلاثح  

حص٠ساْ  30 

2024 

 ح()غ١س ِدلم

حص٠ساْ  30

2023 

 )غ١س ِدلمح(

حص٠ساْ  30

2024 

 )غ١س ِدلمح(

حص٠ساْ  30

2023 

 )غ١س ِدلمح(
     

 161  149  161  149  ذٛش٠ؼاخ أزتاح أظُٙ ِمثٛضح 

 (5,153) (5,252) (3,102) (2,400) ِصاز٠ع إ از٠ح 

 (4,992) (5,103) (2,941) (2,251) خطارة انفترة

     

     

     

 (0.010) (0.010) (0.006) (0.005) نطهى الأضاضيت وانًخفضت يٍ خطارة انفترة دصت ا

     

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 اٌّا١ٌح اٌّسح١ٍح اٌّخرصسج ٚذمسأ ِغ ذمس٠س اٌّساجؼح اٌّسفك" اٌمٛائُ( ذشىً جصءاً ِٓ ٘رٖ 4( إٌٝ زلُ )1"إْ الإ٠ضاحاخ اٌّسفمح ِٓ زلُ )
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 )قابضت( ربي نهتطىير والاضتثًاراثشركت انشرق انع

  شركت يطاهًت عايت يذذودة

  2024دسيراٌ  30أشهر انًُتهيت في  هطتتن تانًردهي انذخم انشايم قائًت

 
  )بانذيُار الأردَي( 

 ـــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــ
 

 
 ٌٍعرح أشٙس إٌّر١ٙح فٟ  ٌٍثلاثح أشٙس إٌّر١ٙح فٟ  

حص٠ساْ  30 

2024 

 )غ١س ِدلمح(

حص٠ساْ  30

2023 

 )غ١س ِدلمح(

حص٠ساْ  30

2024 

 )غ١س ِدلمح(

حص٠ساْ  30

2023 

 لمح()غ١س ِد

     

 (4,992) (5,103) (2,941) (2,251) خعازج اٌفرسج

     بُىد انذخم انشايم الأخري:

 53,333  (12,357) 28,992  (2,120) اٌرغ١س فٟ اٌم١ّح اٌؼا ٌح ٌٍّٛجٛ اخ اٌّا١ٌح ِٓ خلاي لائّح اٌدخً اٌشاًِ 

 48,341  (17,460) 26,051  (4,371) انذخم انشايم نهفترةو انربخ )انخطارة( إجًاني

     

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 اٌّا١ٌح اٌّسح١ٍح اٌّخرصسج ٚذمسأ ِغ ذمس٠س اٌّساجؼح اٌّسفك" اٌمٛائُ( ذشىً جصءاً ِٓ ٘رٖ 4( إٌٝ زلُ )1"إْ الإ٠ضاحاخ اٌّسفمح ِٓ زلُ )
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 )قابضت( شركت انشرق انعربي نهتطىير والاضتثًاراث

  شركت يطاهًت عايت يذذودة

 )غير يذققت( 2024دسيراٌ  30أشهر انًُتهيت في  نهطتت تانًردهي انًهكيتانتغيراث في دقىق  قائًت

 

 )بانذيُار الأردَي(

________________________________________________________________________________________________________________________ 

 
 صافي دقىق  أرباح  غير انًتراكىانت اثادتياطي رأش انًال 

 انًهكيت  يردهت في انقيًت انعادنت اختياري إجباري انًذفىع 

       

 319,483  129,403  (396,083) 57,442  28,721  500,000  1/1/2024انرصيذ كًا في 

 -  (13,502) 13,502  -  -  -  اٌدخً اٌشاًِ  لائّح ت١غ ِٛجٛ اخ ِا١ٌح تاٌم١ّح اٌؼا ٌح ِٓ خلاي

 (17,460) (5,103) (12,357) -  -  -  ٌٍفرسجإجّاٌٟ اٌدخً اٌشاًِ 

 302,023  110,798  (394,938) 57,442  28,721  500,000  30/6/2024انرصيذ كًا في 

       

 215,735  148,338  (518,766) 57,442  28,721  500,000  1/1/2023انرصيذ كًا في 

 -  (12,942) 12,942  -  -  -  اٌدخً اٌشاًِ  لائّح اٌم١ّح اٌؼا ٌح ِٓ خلايت١غ ِٛجٛ اخ ِا١ٌح ت

 48,341  (4,992) 53,333  -  -  -  إجّاٌٟ اٌدخً اٌشاًِ ٌٍفرسج

 264,076  130,404  (452,491) 57,442  28,721  500,000  30/6/2023انرصيذ كًا في 

       

 

 

 

 
 اٌّا١ٌح اٌّسح١ٍح اٌّخرصسج ٚذمسأ ِغ ذمس٠س اٌّساجؼح اٌّسفك" اٌمٛائُ( ذشىً جصءاً ِٓ ٘رٖ 4إٌٝ زلُ ) (1"إْ الإ٠ضاحاخ اٌّسفمح ِٓ زلُ )
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 )قابضت( شركت انشرق انعربي نهتطىير والاضتثًاراث

  شركت يطاهًت عايت يذذودة

  2024 دسيراٌ 30أشهر انًُتهيت في  نهطتت تانًردهي انتذفقاث انُقذيت قائًت

 

 دَي()بانذيُار الأر

 ـــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــ
 

 

حص٠ساْ     30 

2024 

 )غ١س ِدلمح(

حص٠ساْ     30

2023 

 مح()غ١س ِدل

   الأَشطت انتشغيهيت

 (4,992) (5,103)  خعازج اٌفرسج 

   

    في رأش انًال انعايم انتغير

 -  (1,000) أزصدج  ائٕح أخسٜ ذُِ ٚ

 (4,992) (6,103) صافي انتذفقاث انُقذيت انًطتخذيت في الأَشطت انتشغيهيت

   

   الأَشطت الاضتثًاريت 

 3,751  7,232  ِٓ خلاي لائّح اٌدخً اٌشاًِ ِٛجٛ اخ ِا١ٌح تاٌم١ّح اٌؼا ٌح 

   

   

 (1,241) 1,129  ويا في دكًه انتغير في انُقذ

 2,528  1,662  إٌمد ِٚا فٟ حىّٗ فٟ تدا٠ح اٌعٕح 

 1,287  2,791  انُقذ ويا في دكًه في َهايت انفترة 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 اٌّا١ٌح اٌّسح١ٍح اٌّخرصسج ٚذمسأ ِغ ذمس٠س اٌّساجؼح اٌّسفك" اٌمٛائُ( ذشىً جصءاً ِٓ ٘رٖ 4)( إٌٝ زلُ 1"إْ الإ٠ضاحاخ اٌّسفمح ِٓ زلُ )
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 )قابضت( شركت انشرق انعربي نهتطىير والاضتثًاراث 

  شركت يطاهًت عايت يذذودة

 انًختصرة )غير يذققت(  انًردهيت انًانيت انقىائىإيضاداث دىل 

 2024دسيراٌ  30
 

 )بانذيُار الأردَي(

 ـــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــ

 

 عـــاو   .  1
 

 

ٚظةلٍد  ذحةد زلةُ  13/6/2001 ترةاز٠  قابضرت –ضرتثًاراث كشرركت يطراهًت عايرت شركت انشرق انعربي نهتطرىير والاذ ظعد 

(. إْ ِسوص ذعل١ً اٌشسوح ٘ٛ فٟ اٌٍّّىح الأز ١ٔح اٌٙاش١ّح. ِٚٓ أُ٘ غا٠اخ اٌشسوح اظةرثّاز أِٛاٌٙةا فةٟ الاظةُٙ ٚاٌعةٕداخ 343)

 ٚإ ازج اٌشسواخ اٌراتؼح ٌٙا.

 

الأَ )شةسوح اٌشةسق اٌؼستةٟ ٌلاظةرثّازاخ اٌّا١ٌةح ٚالالرصةا ٠ح  اٌّا١ٌةح ٌٍشةسوح اٌمةٛائُ ِغ اٌّسفمح اٌّسح١ٍح اٌّا١ٌح اٌمٛائ٠ُرُ ذٛح١د 

 .%( ِٓ زأظّاي اٌشسوح80اٌرٟ ذّرٍه ) اٌّعاّ٘ح اٌؼاِح(
 

 .2024ذّٛش  9 ٌّٕؼمدج تراز٠ ا فٟ جٍعرٗ إ ازج اٌشسوح ِلٍط اٌّا١ٌح اٌّسح١ٍح اٌّخرصسج اٌّسفمح ِٓ لثً اٌمٛائُذُ إلساز 
 

 

 

 

 

 

 انطياضاث انًذاضبيتيهخص لأهى     .  2
 

 انًختصرة انًردهيت أضص إعذاد انقىائى انًانيت
 

 ( ٚاٌرماز٠س اٌّا١ٌح اٌّسح١ٍح.34ذُ إػدا  اٌمٛائُ اٌّا١ٌح اٌّسح١ٍح اٌّخرصسج اٌّسفمح ٚفما ٌّؼ١از اٌّحاظثح اٌدٌٟٚ زلُ )
 

 ح اٌّخرصسج ٚاٌرٞ ٠ّثً اٌؼٍّح اٌسئ١ع١ح ٌٍشسوح.اْ اٌد٠ٕاز الأز ٟٔ ٘ٛ ػٍّح اظٙاز اٌمٛائُ اٌّا١ٌح اٌّسح١ٍ
 

  ذُ إػدا  اٌمٛائُ اٌّا١ٌح اٌّسح١ٍح اٌّخرصسج ٚفماً ٌّثدأ اٌىٍفح اٌراز٠خ١ح تاظرثٕاء اٌّٛجٛ اخ اٌّا١ٌح اٌرٟ ذظٙس تاٌم١ّح اٌؼا ٌح.
 

إ تإظرثٕاء اٌّؼا١٠س ٚاٌرؼد٠لاخ فٟ اٌعٕح اٌعاتمحِرّاثٍح ِغ اٌع١اظاخ اٌرٟ ذُ اذثاػٙا  ج اٌحا١ٌحفرسٌٍإْ اٌع١اظاخ اٌّحاظث١ح اٌّرثؼح 

 ج اٌّا١ٌح اٌحا١ٌح.فرساٌلد٠دج اٌرٟ أصثحد ٚاجثح اٌرطث١ك إػرثازاً ِٓ تدا٠ح اٌ
 
 

إْ اٌمةةٛائُ اٌّا١ٌةةح اٌّسح١ٍةةح اٌّخرصةةسج لا ذرضةةّٓ وافةةح اٌّؼٍِٛةةاخ ٚالإ٠ضةةاحاخ اٌّطٍٛتةةح ٌٍمةةٛائُ اٌّا١ٌةةح اٌعةة٠ٕٛح ٚاٌّؼةةدج ٚفمةةا 

إ  وّا أْ ٔرائج الأػّةاي 2023وأْٛ الأٚي  ٠31س اٌّا١ٌح اٌد١ٌٚح ٠ٚلة أْ ذمسأ ِغ اٌرمس٠س اٌعٕٛٞ ٌٍشسوح وّا فٟ ٌّؼا١٠س اٌرماز

 اٌّسح١ٍح لا ذّثً تاٌضسٚزج ِوشساً ػٓ إٌرائج اٌع٠ٕٛح اٌّرٛلؼح.

 
 اضتخذاو انتقذيراث

٠رطٍةةة ِةةٓ ا ازج اٌشةةسوح اٌم١ةةاَ تةةثؼت اٌرمةةد٠ساخ  اػةةدا  اٌمةةٛائُ اٌّا١ٌةةح اٌّسح١ٍةةح اٌّخرصةةسج ٚذطث١ةةك اٌع١اظةةاخ اٌّحاظةةث١ح إْ

ٚالإجرٙا اخ اٌرٟ ذوثس ػٍةٝ اٌمةٛائُ اٌّا١ٌةح ٚالإ٠ضةاحاخ اٌّسفمةح تٙةا. اْ ذٍةه اٌرمةد٠ساخ ذعةرٕد ػٍةٝ فسضة١اخ ذخضةغ ٌةدزجاخ 

ٌرغ١س فٟ أٚضةاع ٚظةسٚف ِرفاٚذح ِٓ اٌدلح ٚاٌر١مٓإ ٚػ١ٍٗ فإْ إٌرائج اٌفؼ١ٍح فٟ اٌّعرمثً لد ذخرٍع ػٓ ذمد٠ساخ الا ازج ٔر١لح ا

 اٌفسض١اخ اٌرٟ اظرٕدخ ػ١ٍٙا ذٍه اٌرمد٠ساخ. 
 

 ٚف١ّا ٠ٍٟ أُ٘ اٌرمد٠ساخ اٌرٟ ذُ اظرخداِٙا فٟ اػدا  اٌمٛائُ اٌّا١ٌح:         

 

َ ٌّؼ١از اٌرماز٠س اٌّا١ٌح  - ة ٘رٖ ( ح١ث ذرط9ٍ) اٌد١ٌٚح زلُذمَٛ إ ازج اٌشسوح ترمد٠س ل١ّح خعائس ذدٟٔ اٌّٛجٛ اخ اٌّا١ٌح ٚفما

اٌؼ١ٍّٗ اظرخداَ اٌؼد٠د ِٓ اٌفسض١اخ ٚاٌرمد٠ساخ ػٕد إحرعاب اٌردفماخ إٌمد٠ح اٌّعرمث١ٍح ٚل١ُ اٌضّأاخ ٚٔعة اٌرؼثس 

 ٚأزصدج اٌّٛجٛ اخ اٌّا١ٌح ػٕد اٌرؼثس ٚذحد٠د ف١ّا اذا واْ ٕ٘ان ش٠ا ج فٟ  زجح اٌّخاطس الائرّا١ٔح ٌٍّٛجٛ اخ اٌّا١ٌح.

 

 

 



 (قابضت)شركت انشرق انعربي نهتطىير والاضتثًاراث انًطاهًت انعايت 

 انًختصرة )غير يذققت( إيضاداث دىل انقىائى انًانيت انًردهيت

 2024دسيراٌ  30
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 .2022حرٝ ٔٙا٠ح ػاَ ذُ ذع٠ٛح اٌٛضغ اٌضس٠ثٟ ٌٍشسوح  -

ورمم  تدمم   يشمتب  ممتكل  يرمم ة  للتيا م  ةمما   يراممت    2023 تم  تدمم ك   اممق يرتدم كت يرممنيتئ  ممم لتملشر ة لممل  يراممت   ر مل  -

 رتلتكةه.

حزكمتيم  30 كم  يمئ رلةمت  ةام ت يرللت مم لتملشر ة لمل  يرامت    ويرلةململ  يرونلكم  ر  كت  يحتةمل  لةصمض  متكل  يرم ة  -

 لةل  زكل ب يرلصتويل   م يلإكتي ي  يرةل    رل تكل . 2024

 
 

 لأدواث انًانيتانقيًت انعادنت ن.      4
 

إْ اٌم١ّح اٌؼا ٌح ٌٍّٛجٛ اخ ٚاٌّطٍٛتاخ اٌّا١ٌح لا ذخرٍع جٛ٘س٠اً ػٓ ل١ّرٙا اٌدفرس٠ح ح١ث أْ ِؼظُ الأ ٚاخ اٌّا١ٌةح إِةا لصة١سج 

 ُ إػا ج ذعؼ١س٘ا تاظرّساز.الأجً تطث١ؼرٙا أٚ ٠ر
 

 ذعرخدَ اٌشسوح اٌرسذ١ة اٌراٌٟ ٌغا٠اخ ذحد٠د اٌم١ّح اٌؼا ٌح ٌلأ ٚاخ اٌّا١ٌح:
 

 اٌّعرٜٛ الأٚي: الأظؼاز اٌعٛل١ح اٌّؼٍٕح فٟ الأظٛاق إٌشطح ٌٕفط الأ ٚاخ اٌّا١ٌح.
 

ٓ ِلاحظرٙةا تشةىً ِثاشةس أٚ غ١ةس ِثاشةس فةٟ اٌّعرٜٛ اٌثأٟ: أظا١ٌة ذم١ة١ُ ذؼرّةد ػٍةٝ ِةدخلاخ ذةوثس ػٍةٝ اٌم١ّةح اٌؼا ٌةح ٠ّٚىة

 اٌعٛق.
 

 اٌّعرٜٛ اٌثاٌث: أظا١ٌة ذم١١ُ ذؼرّد ػٍٝ ِدخلاخ ذوثس ػٍٝ اٌم١ّح اٌؼا ٌح ٌٚىٓ لا ٠ّىٓ ِلاحظرٙا فٟ اٌعٛق.
 

 

 2024دسيراٌ  30

 انًطتىي 

 الأول

 انًطتىي 

 انثاَي

 انًطتىي 

 انًجًىع انثانث

     

 205,082  694  -  204,388  ِٓ خلاي لائّح اٌدخً اٌشاًِ   ِٛجٛ اخ ِا١ٌح تاٌم١ّح اٌؼا ٌح
 
 
 

 2023كاَىٌ الأول  31

 انًطتىي 

 الأول

 انًطتىي 

 انثاَي

 انًطتىي 

 انًجًىع انثانث

     

 224,671  694  -  223,977  ِٛجٛ اخ ِا١ٌح تاٌم١ّح اٌؼا ٌح  ِٓ خلاي لائّح اٌدخً اٌشاًِ 
 
 
 
 

ٌّعرٜٛ اٌثاٌث وٍفح شساء ٘رٖ اٌّٛجةٛ اخ ٌٚة١ط ل١ّرٙةا اٌؼا ٌةح تعةثة ػةدَ ٚجةٛ  ظةٛق ٔشةظ ٌٙةاإ ٘ةرا ذؼىط اٌم١ّح اٌّث١ٕح فٟ ا

 ٚذسٜ إ ازج اٌشسوح أْ وٍفح اٌشساء ٟ٘ أٔعة طس٠مح ٌم١اض اٌم١ّح اٌؼا ٌح ٌٙرٖ اٌّٛجٛ اخ ٚأٔٗ لا ٠ٛجد ذدٟٔ فٟ ل١ّرٙا.
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Arab East for Development and Investment (Holding) 
Public Shareholding Company 

Interim statement of financial position as at 30 June 2024 
 

(In Jordanian Dinar) 
_________________________________________________________________________________________________________ 

 

 

Assets 

30 June 
 2024 

(Unaudited) 

31 December 
2023 

(Audited) 

Non – Current Assets   

Amounts due from related party   335,406 335,406 

Financial assets at fair value through other comprehensive income  205,082 224,671 

Total Non – Current Assets 540,488 560,077 

   

Current Assets   

Receivables and other assets  10,018 10,018 

Cash and cash equivalents  2,791 1,662 

Total Current Assets  12,809 11,680 

Total Assets 553,297 571,757 

   

Equity and Liabilities   

Equity    

Paid – in capital 500,000 500,000 

Statutory reserve 28,721 28,721 

Voluntary reserve 57,442 57,442 

Cumulative changes in fair value of financial assets  (394,938) (396,083) 

Retained earnings 110,798 129,403 

Net Equity 302,023 319,483 

   

Liabilities    

Non – Current Liabilities   

Amounts due to related parties   240,114 240,114 

   

Current Liabilities    

Payables and other liabilities  11,160 12,160 

Total Liabilities  251,274 252,274 

Total Equity and Liabilities 553,297 571,757 

 
 
 

 
 
 
 
 
 

 

 

 
 

 

 

 
 

 

 

 

“The accompanying notes from (1) to (4) are an integral part of these condensed interim financial statements and read with review report” 
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Arab East for Development and Investment (Holding) 

Public Shareholding Company 
Interim statement of profit or loss for the six months ended at 30 June 2024 

 
(In Jordanian Dinar) 

_____________________________________________________________________________________________________ 

 
 For the three months ended For the six months ended 

 30 June 
2024 

(Unaudited) 

30 June 
2023 

(Unaudited) 

30 June 
2024 

(Unaudited) 

30 June 
2023 

(Unaudited) 

     

Dividends income 149 161 149 161 

Administrative expenses (2,400) (3,102) (5,252) (5,153) 

Loss for the period  (2,251) (2,941) (5,103) (4,992) 

     

Basic and diluted loss per share (0.005) (0.006) (0.010) (0.010) 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 
 

 

 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

“The accompanying notes from (1) to (4) are an integral part of these condensed interim financial statements and read with review report” 
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Arab East for Development and Investment (Holding) 
Public Shareholding Company 

Interim statement of comprehensive income for the six months ended at 30 June 2024  
 

 
(In Jordanian Dinar) 

_______________________________________________________________________________________________________________ 
 

 
 For the three months ended For the six months ended 

 

30 June 
 2024 

(Unaudited) 

30 June 
 2023 

(Unaudited) 

30 June 
 2024 

(Unaudited) 

30 June 
 2023 

(Unaudited) 

     

Loss for the period (2,251) (2,941) (5,103) (4,992) 

Other comprehensive income items:     

Changes in fair value of financial assets through other comprehensive income  (2,120)  28,992 (12,357)  53,333 

Total comprehensive income (loss) for the period (4,371)  26,051 (17,460)  48,341 

 

 

 

 

 
 
 
 

 

 

 
 

 

 

 
 

 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 

 

 
 

 
 
 

 

 

 
 
 

 
 
 

“The accompanying notes from (1) to (4) are an integral part of these condensed interim financial statements and read with review report” 
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Arab East for Development and Investment (Holding) 
Public Shareholding Company 

Interim statement of changes in equity for the six months ended at 30 June 2024 (Unaudited) 
 

 (In Jordanian Dinar) 
__________________________________________________________________________________________________________________________________________________________ 

 

 
Paid-in Reserves 

Accumulated 
Change in Retained Net 

 Capital Statutory Voluntary Fair Value Earnings Equity 

       

Balance at 1 January 2024 500,000 28,721 57,442 (396,083) 129,403 319,483 

Sale of financial assets at fair value through other comprehensive income - - - 13,502 (13,502) - 

Total comprehensive loss for the period - - - (12,357) (5,103) (17,460) 

Balance at 30 June 2024 500,000 28,721 57,442 (394,938) 110,798 302,023 

       

Balance at 1 January 2023 500,000 28,721 57,442 (518,766) 148,338 215,735 

Sale of financial assets at fair value through other comprehensive income  - - -  12,942 (12,942)  - 

Total comprehensive loss for the period  - - -  53,333 (4,992)  48,341 

Balance at 30 June 2023  500,000 28,721 57,442 (452,491)  130,404  264,076 

       

 
 
 
 
 
 
 

“The accompanying notes from (1) to (4) are an integral part of these condensed interim financial statements and read with review report” 
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Arab East for Development and Investment (Holding) 
Public Shareholding Company 

Interim statement of cash flows for the six months ended at 30 June 2024 
 

(In Jordanian Dinar) 
____________________________________________________________________________________________________ 

 
 30 June  

2024 

(Unaudited) 

30 June  
2023 

(Unaudited) 

Operating Activities   

Loss for the period  (5,103) (4,992) 
   

Changes in Working Capital    

Payables and other credit balances (1,000)  - 

Net cash flows used in operating activities (6,103) (4,992) 

   

Investing Activities   

Financial assets at fair value through other comprehensive income  7,232 3,751 

   
   

Changes in cash and cash equivalents  1,129 (1,241) 

Cash and cash equivalents, beginning of year 1,662 2,528 

Cash and cash equivalents, end of period 2,791  1,287 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

“The accompanying notes from (1) to (4) are an integral part of these condensed interim financial statements and read with review report” 
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Arab East for Development and Investment (Holding) 
Public Shareholding Company 

Notes to the condensed interim financial statements (Unaudited) 
30 June 2024 

 
(In Jordanian Dinar) 

_______________________________________________________________________________________________________ 
 
1  .   General 

 

Arab East for Development and Investments Company (Holding) PLC. was established on 13 June 2001 as 
a Public Shareholding Company and registered at the Ministry of Trade and Industry under number (343) in 
the Hashemite Kingdom of Jordan. The Company's main objective is managing its subsidiaries and investing 
in stocks and bonds. 
 
The accompanying condensed interim financial statements are consolidated with the parent's Company 
financial statements (Arab East Investments Company PLC) which owns (80%) of the Company's shares. 
 
The accompanying condensed interim financial statements were authorized for issue by the Company’s 
Board of Directors in their meeting held on 9 July 2024. 

 
 
 
 

2  .   Summary of Significant Accounting Policies 

Basis of Preparation  

The condensed interim financial statements of the company have been prepared in accordance with IAS 34 
Interim Financial Reporting. They do not include all of the information required in annual financial 
statements in accordance with IFRS, and should be read in conjunction with the financial statements of the 
Company for the year ended at 31 December 2023.  

The condensed interim financial statements are presented in Jordanian Dinar which is the functional 
currency of the company. 

The condensed interim financial statements have been prepared on a historical cost basis except for 
investment securities, which have been measured at fair value. 

The accounting policies are consistent with those used in the previous period, except for the adoption of new 
and amended standards effective as at the beginning of the year. 
 

 

Use of Estimates 
The Preparation of the interim financial statements and the application of accounting polices require the 
Company's management to estimate and assess some items affecting financial assets and liabilities and to 
disclose contingent liabilities. These estimates and assumptions also affect certain elements of the Company's 
assets, liabilities and provisions, and revenue and expenses, and require estimating and assessing the 
amounts and timing of future cash flows. The mentioned estimates and assumptions are based on multiple 
factors with varying degrees of assessment and uncertainty. Moreover, the actual results may differ from the 
estimates due to the changes resulting from the conditions and circumstances of those estimates in the 
future. 

 

Management believes that the estimates are reasonable and are as follows: 
 

- The measurement of impairment losses under IFRS 9 requires judgment, in particular, the estimation of the 
amount and timing of future cash flows and collateral values when determining impairment losses and the 
assessment of a significant increase in credit risk. Elements of the expected credit loss model that are 
considered accounting judgments and estimates include Probability of default (PD), Loss given default 
(LGD) and Exposure at default (EAD). 



Arab East for Development and Investment Company (Holding) PLC 
Notes to the condensed interim financial statements (Unaudited) 
30 June 2024 

 -9- 

3  .    Tax Status 
  

- The Company has settled its tax liability with the Income Tax Department up to the year ended 2022. 

- The income tax return for the year 2023 has been filed with the Income Tax Department, but the Department 
has not reviewed the Company's records till the date of this report. 

- No Income and National Contribution tax provision have been calculated on the Company's results of 
operations for the six months ended at 30 June 2024 because expenses exceeded taxable revenues. 

 
 

 
 
4  .   Fair Value 
 

The fair values of the financial assets and liabilities are not materially different from their carrying values as 
most of these items are either short-term in nature or re-priced frequently. 
 

Financial assets and financial liabilities measured at fair value in the interim statement of financial position 
are grouped into three levels of a fair value hierarchy. The three levels are defined based on the observe 
ability of significant inputs to the measurement, as follows: 
 
 Level 1: quoted prices (unadjusted) in active markets for identical assets or liabilities. 
 Level 2: inputs other than quoted prices included within level 1 that are observable for the asset or 

liability, either directly or indirectly. 
 Level 3: unobservable inputs for the asset or liability. 

 
30 June 2024 Level 1 Level 2 Level 3 Total 

     

Financial assets at fair value through other comprehensive income 204,388 - 694 205,082 

 

31 December 2023 Level 1 Level 2 Level 3 Total 

     

Financial assets at fair value through other comprehensive income 223,977 - 694 224,671 

 
 

Financial assets included in level 3 are stated at cost less impairment charges, as the fair value of these assets 
cannot be measured reliably due to the lack of available active markets for identical assets. 

 
 

-  


	القوائم المالية المرحلية شركة الشرق العربي للتطويـــر   30-6-2024
	Condensed Interim Financial Statements Arab East for Development  30-6-2024

